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Ivan: România e la masa deciziilor din punct de vedere al reconstructiei Ucrainei

România e la masa deciziilor, din punct  de vedere al reconstructiei Ucrainei, si îsi pregateste agenda foarte 

clar pentru o conferinta extrem de importanta pe aceasta tema ce va avea  loc în cursul iunie într-o capitala

europeana, a afirmat, miercuri,  ministrul Economiei, Digitalizarii, Antreprenoriatului si Turismului, 

Bogdan Ivan, la dezbaterea "Ora Guvernului", din Senat.

"Din punct de vedere al reconstructiei Ucrainei vreau sa va spun ca  România e la masa deciziilor. O sa fie o

conferinta extrem de importanta  într-o capitala europeana în cursul lunii iunie. România deja e  împreuna cu

Polonia, îsi face agenda foarte clar pe aceasta tema. Am  avut discutii cu omologii mei, ministrii Economiei din

acel stat  european extrem de important, cu cei din Franta, Germania, Italia,  tocmai ca România sa fie la masa

deciziilor, pentru ca nu vei putea sa  reconstruiesti Ucraina decât folosindu-te de România si de Polonia", a 

sustinut Ivan.

Ministrul Economiei a facut referire si la programul Start-Up Nation,  precizând ca finantarile se vor da pentru

productie si procesare, nu  pentru cafenele si patiserii.

"Referitor la IMM-uri, pentru ca s-a pus acest subiect pe masa, este  evident ca vorbim despre primul program

finantat vreodata din fondurile  europene, Start-Up Nation. L-am lansat acum o saptamâna, am prezentat si 

calendarul, din 15 aprilie oamenii vor putea sa vina sa aplice pentru  acest program si ceea ce am facut în aceasta

editie 2025, în cei 450 de  miliarde de euro, o sa fie o prevedere pentru finantarea productiei si  procesarii, nu

pentru cafenele si patiserii", a mentionat acesta.

În alta ordine de idei, seful de la Economie a dat asigurari ca a fost finalizat cloudul guvernamental.

"Referitor la banii din digital si cum vom reusi sa folosim aceste  instrumente, da, reforma doare, reforma are

foarte multe frâne, în  special din partea angajatilor din institutiile statului. Traiesc asta  pe pielea mea în fiecare zi

(...) Cu bani din PNRR, pentru care am  asumat în România sa atragem aceste resurse de finantare, avem ca si 

Minister al Digitalizarii, suntem lideri de reforma pe aproximativ 14  proiecte. În momentul de fata suntem în faza

de contractare si în faza  de licitatie pentru multe dintre ele si în implementare. Cloudul  guvernamental, care e cel

mai important livrabil pentru a transforma  digital România, deja îl avem finalizat si din acest punct de vedere 

acum populam si facem migrarea în cloudul guvernamental pentru primele  30 de sisteme esentiale ale României",

a mai spus Bogdan Ivan.
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